

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-054

### 聖誕節聯歡會、公益金便服日及考試安排

敬啟者：

聖誕節及新年假期將至，而各級考試則於假期後舉行。假期前後的活動安排如下：

	活動	日期	備註
1.	聖誕節聯歡會	2023.12.20 (三) 上午 8 時 30 分至下午 12 時 30 分	是日為「公益金便服日」，便服準則參閱附件一
2.	聖誕及新年假期	2023.12.21 (四) 至 2024.1.2 (二)	假期功課見附件二 補課時間表見附件三
3.	上學期溫習計劃	2024.1.3 (三) 至 2024.1.9 (二)	學生須在指定時段內溫修，參閱附件四「學生考試須知」
4.	中五第一學期考試及試後檢討	考試：2024.1.10 (三) 至 2024.1.19 (五) 試後檢討：2024.1.22 (一)至 2024.1.26 (五)	附件五「考試時間表」及「考試範圍」

公益金便服日將於 2023 年 12 月 20 日舉行，為香港公益金籌募善款。參加者最低捐款額為港幣 10 元，並於 12 月 18 日前以現金形式交給班主任作登記（凡捐款港幣 100 元或以上，可獲公益金發出之正式收據）。本校誠意邀請全校師生及家長一同響應，多多益善，少少無拘。請踴躍參與這項有意義的公益活動，共襄善舉。

如有查詢，請致電 2380 0241 與校務處職員聯絡。

請於 2023 年 12 月 18 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

各位家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2023 年 12 月 15 日

回 條

聖誕節聯歡會、公益金便服日及考試安排

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S23/24-054）內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_\_

簽 署：\_\_\_\_\_

請於 2023 年 12 月 18 日以前透過「家校通系統」回覆

2023 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-054

15<sup>th</sup> December, 2023

To: All Parents

### Christmas Party, Dress Casual Day, and Arrangement of the First Term Examination

With the Christmas and New Year holiday coming close, we would like to inform you that the first term examination is scheduled after the holiday. The arrangements of activities during the holiday period are as follows:

	Activity	Date	Remarks
1.	Christmas Party	20 <sup>th</sup> December, 2023 (Wed) 8:30 a.m. to 12:30 p.m.	Dress Casual Day for the Community Chest of Hong Kong. Please refer to the attachment 1 for the casual dress criteria.
2.	Christmas and New Year Holiday	21 <sup>st</sup> December, 2023 (Thur) to 2 <sup>nd</sup> January, 2024 (Tue)	Attachment 2: Christmas and New Year Holiday Exercise (2023-2024) Attachment 3: Tutorial Classes during the Christmas and New Year Holiday
3.	First term revision scheme	3 <sup>rd</sup> (Wed) to 9 <sup>th</sup> (Tue) January, 2024	Students should do revision during designated periods, please refer to the attachment 4 for the details
4.	S.5 First term examination and Exam Review	Exam: 10 <sup>th</sup> (Wed) to 19 <sup>th</sup> (Fir) January, 2024 Exam Review: 22 <sup>nd</sup> (Mon) to 26 <sup>th</sup> (Fir) January, 2024	Attachment 5: "Examination timetable" and "Examination Coverage"

The Community Chest of Hong Kong Dress Casual Day will be held on 20<sup>th</sup> December, 2023. Students need to make a donation (at least HK\$10) in order to dress in casual. The donation should be submitted to the class teacher in cash by 18<sup>th</sup> December (Official Receipt will be issued to donors who contribute HK\$100 or more). All teaching staff, students and their parents are cordially invited to make a donation. Your active participation in this meaningful charitable event is much appreciated.

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **18<sup>th</sup> December 2023**. For enquiries, please contact the school at 2380 0241. Thank you very much for your attention.



*Chiu Cheung Ki*

Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal

Reply Slip

### Christmas Party and Arrangement of the First Term Examination

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-054 has been read and understood.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **18<sup>th</sup> December 2023**.

Date: \_\_\_\_\_